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Eg er blitt kontakta frå ein innbyggar vedkomande det dei ser på som trafikkfarlege situasjonar ved
endestopp for bussar på Slettebakken. (Wilhelm Bjerknesvei / Armauer Hansens vei)
Etter omlegginga av bussrutene (og plassering av kvilebrakke?) er det blitt ei opphoping av bussar, meir enn
det er plass til. Og nokre parkerer endåtil på fortauet. Rundkøyringa dei skal snu i, er for lita og bussar
ryggar seg opp i ei lita gate og utatt i rundkøyringa. Det er til stor fare for både mjuke trafikantar og andre
bilar.

Kan Skyss forklare kva som gjer at det er slik, og kva må til for å betre tilhøva og gjere det tryggare for folk?
Føreligg det planar for utbetring?
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